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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 01 aprilie  2015, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 10
00

 în prezenţa a 12 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.678 din 31 martie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 01 aprilie 2015, ora 10
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Cartojan Dan Liviu 

2. Cepraga Cornel Sorin 

3. Truică Liliana 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Preda Petronela Daniela 

7. Măroiu Marian 

8. Vladu Alexandru 

9. Spoială Slav Gheorghe 

10. Bălănean Viorel  

11. Gărgărea Dumitru 

12. Popazu Liviu 

13. Dinu Ionel 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Ciulacu Mirela 

3. Cioacă Ionuţ 

4. Pârlea Victor Constantin 

5. Velicu Florian 

6. Oprişan Gigi 

7. Ciobanu George Daniel 

8. Badea Ionuţ 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Vladu Alexandru, ales prin H.C.L. nr.102 din 26  

februarie 2015. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru:  Bună ziua! Avem astăzi şedinţă de îndată. 

Avem pe ordinea de zi 8 puncte şi o informare pe care o să o prezinte domnul primar. 

Domnule Ghincea, vă rog, prezenţa.  

Domnul Ghincea Vasile: Stimaţi consilieri sunt prezenţi un număr de 12 consilieri 

aleşi în funcţie din 21, şedinţa este constituită legal.  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Supun la vot ordinea de zi. Cine este pentru? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi, pe ordinea 

de zi aveţi adăugată o informare şi un punct de vedere pe care vrem să-l ia Consiliul 

Local. În urmă cu două luni am stabilit că orice decizie mai importantă care se va lua în 

cadrul societăţilor unde Consiliul Local, unde municipalitatea, este acţionar majoritar, 

trebuie aduse la cunoştinţa Consiliului Local. Chiar dacă Consiliul Local este reprezentat 

în Adunarea Generală a Acţionarilor de către colegi de-ai dvs., este bine ca în plenul 

Consiliului, atunci când se iau decizii majore în cadrul acelor societăţi, chiar dacă acele 

decizii sunt de competenţa Consiliilor de Administraţie ale societăţilor respective. E bine 

ca municipalitatea şi Consiliului Local să aibă cunoştinţă de acele decizii şi să-şi exprime 

un punct de vedere. Ei, conform legii pot lua acele hotărâri, dar e bine să ştim şi atunci  

unde considerăm că nu este corect să acţionăm ca atare şi să informăm Consiliile de 

Administraţie să ia măsuri în consecinţă.  

Aveţi alături o informare privind prelungirea contractului de mandat la Zona 

Liberă. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mulţumesc, domnule primar! Supun la vot 

ordinea de zi, inclusiv cu informarea pe care a anunţat-o domnul primar. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată. 
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.249/21 august 2014 privind modificarea numărului şi 

componenţei membrilor Adunării Generale a Acţionarilor şi Consiliilor de 

Administraţie de la societăţile comerciale de sub autoritatea Consiliului Local 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: În urma demisiei domnului Bălănean Viorel de 

la S.C. Centrala Termică Giurgiu S.A., trebuie să alegem un alt consilier, reprezentant al 

Consiliului Local la această societate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cine mai face parte din Adunarea Generală a 

Acţionarilor la Centrala Termică? Din A.G.A.? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Domnul Spoială şi cu domnul Gărgărea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, încă o persoană. Cine nu e în A.G.A.? 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe: Domnul Velicu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e prezent. Să-l punem aşa în lipsă, o să se 

supere. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propunem pe doamna Preda Petronela Daniela. 

Avem o propunere. Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea încheierii unui 

contract de pază pentru obiectivul „Complex de locuinţe ANL”, din şoseaua 

Portului 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteţi şi trebuia să fac lucrul acesta la 

început. În primul rând vroiam să vă mulţumesc. În al doilea rând, sunt hotărâri care au 

necesitat o aprobare în regim de urgenţă. Au fost hotărâri care din varii motive au fost 

omise la şedinţa de Consiliu Local. A apărut urgenţa privind faptul că, locuinţele A.N.L. 

nu s-a semnat încă procesul verbal de predare-primire cu Primăria. Acele locuinţe trebuie 

păzite, până în acest moment au fost păzite de către Poliţia Locală. Nu putem ţine o 

direcţie a Primăriei specializată în asigurarea ordinii şi liniştii publice pe post de paznici.  

Drept urmare, societatea Primăriei, Pază Publică S.A. va prelua de la 01 aprilie aceste 

prerogative, pe maxim 3 luni, dar până la predarea-primirea de către locatari a acestor 

locuinţe. 

Totodată şi celelalte hotărâri, vreau să fac o discuţie ca să nu mai ridic problema la 

fiecare. Şi celelalte hotărâri, sprijine financiare erau destinate pe perioada sărbătorilor 

pascale, nu au fost cuprinse la sfârşitul anului şi deja săptămâna viitoare intrăm în 

perioada premergătoare sărbătorilor pascale.  

Iar la I.P.S.V., faptul că i s-a retras toate competenţele, toate serviciile s-au dus 

către Giurgiu Servicii Locale, trebuia stabilt clar plata prin convenţii de plată a utilităţilor. 

Societăţile comerciale după cum bine ştiţi, pentru anumite utilităţi nu pot face 

refacturarea acelor utilităţi şi ne-am trezit în situaţia în care de astăzi avem un nou 

furnizor de energie electrică. Celălalt furnizor i s-a încheiat activitatea, el nu dă acceptul 

de trecere pe noul furnizor până nu i se plătesc toate datoriile. Aşa este în legea energiei şi 

în toate condiţiile de, şi drept urmare, I.P.S.V. a trebuit să verifice toată situaţia cu 

asigurarea de utilităţi la baze sportive, la tot ce au avut, cimitire, tot ce au avut dumnealor 

ca puncte de citire, inclusiv apă canal. Aşa s-au plătit tot timpul prin convenţie, dar le 

lungeam că nu era problemă. Acum a apărut această problemă, dumnealor nu mai au 

serviciul respectiv şi firmele de utilităţi au cerut la 1 aprilie plata tuturor utilităţilor. Drept 

urmare, a trebuit să facem aceste convenţii ca să putem să le dăm. Dânşii au buget pentru 

acest lucru, nu a trebuit să suplimentăm bugetul, doar ca şi convenţie de plată între 

Primărie şi I.P.S.V.. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, dvs. v-aţi manifestat 

intenţia bună, aceea de a da mai repede cheile pentru apartamente. Am înţeles că o parte 

au şi luat cheile de la locuinţele de acolo. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Toţi au luat. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Practic sunt condiţii să se mute. De ce 

nu au curent electric?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă spun că tot am ajuns la A.N.L.. Ce s-

a întâmplat? S-a tergiversat foarte mult finalizarea. În data de 10 sau 12, chiar în data de 

10 martie s-a semnat procesul verbal de recepţie finală cu constructorul şi constructorul a 

cedat Agenţiei Naţionale de Locuinţe aceste 3 blocuri A.N.L.. Acum noi trebuie să 
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semnăm contractul de predare-primire între A.N.L. şi Primărie, să ni-l predea nouă. S-a 

făcut comisie, sunt o serie întreagă de formalităţi. După ce ne-a predat nouă şi suntem noi 

proprietari pe aceste apartamente, pe aceste blocuri, în acel moment, în ziua următoare le-

am dat contractele de închiriere, pentru că noi nu putem să le dăm contracte de închiriere 

că nu am luat efectiv blocurile. Noi am semnat recepţia finală a blocruilor că, 

constructorul şi-a terminat şi suntem de acord cu, dar acum trebuie să le preluăm.  

Zilele acestea se va face efectiv predarea-primirea între municipalitate şi A.N.L., în 

acel moment avem pregătite cu toţi cei care sunt posesorii acelor apartamente, contractele 

făcute, decât să le semneze. Cum au contractele, merg la Enel şi-şi fac contract de energie 

electrică, merg la Apa Service. Ei îşi fac direct, nu mai facem noi şi să le strângem ca la 

blocurile din fondul locativ, ei vor merge. Avem cititoare independente şi de apă şi de 

canal şi de energie şi atunci ei îşi vor pune contoarul pe numele lor şi de aceea nu au 

energie electrică în acest moment. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar contractele încheiate între Primărie 

şi ei le au? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu. Păi dacă noi nu avem apartamentele, nu au. Ei 

au dispoziţiile de repartiţie şi le-am dat cheile pe baza dispoziţiei de repartiţie ca să-l 

vadă, să meargă, dar ei nu au curent, e al lor. Dar efectiv, faza de contract de închiriere o 

facem săptămâna aceasta, începutul săptămânii viitoare vom face contractele.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mi se pare foarte, că dvs. v-aţi 

manifestat o intenţie corectă faţă de ei. Adică a fost o discuţie din luna decembrie să 

poată să-şi vadă locuinţa şi eventual să se şi mute. S-a terminat amenajarea spaţiilor verzi, 

s-au terminat parcările, s-au terminat toate structurile  şi acum stau şi se uită. Adică mi se 

pare… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, noi ne-am terminat partea noastră: amenajări 

parcări, canalizare, tot, utilităţi. Există utilităţi, problema e de contractare în acest 

moment, dar se vor trece. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Se rezolvă. Deja suntem în curs de rezolvare şi 

eu zic că săptămâna viitoate toată lumea va avea toate documentele necesare pentru că am 

semnat zilele acestea înştiinţările către Enel şi către Apa Service pentru  fiecare 

apartament ca să se facă contractele respective. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Contractele între Primărie şi persoana 

respectivă când se vor face? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Sunt făcute contractele, le-am semnat. Pe baza 

contractului respectiv s-au făcut hârtiile către Enel şi către Apa  Service. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mulţumesc! 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 6.000 lei pentru Asociaţia „Licurici” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 6.000 lei pentru Asociaţia „Clubul Pensionarilor” din judeţul 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe:  Un singur lucru domnule primar: aici 

rugămintea mea este ca toate materialele care au fost prezentate până acum, să aducă o 

justificare cam ce intenţionează să facă cu banii. Aici nu e, a zis domne o să vedem noi. 

Ideea este de a impune celor care cer bani, domne banii îi voi folosi cu următoarea 

destinaţie: vor fi la salarii, la ajutoare. Care e destinaţia? Ori aici nu rezultă nicăieri, se dă 

o sumă la global. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Haideţi să vedeţi! Şi la unii şi la ceilalţi 

spun exact. Şi în cererea dumnealor şi în informare spun exact pentru ce se vor da. Se vor 

da pentru pachete, ajutoare sub formă de alimente membrilor clubului, o parte din 

membri pentru că dumnealor au cerut 12 mii de lei, noi le-am aprobat 6 mii. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu e defalcată suma cu ce se face. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Când se va face justificarea? Noi am avut un 

control al Curţii de Conturi pe care după finalizare şi după, o să-l depunem şi pe acela în 

Consiliu spre informare. S-a stabilit foarte clar, am avut strict pe sprijine financiare şi s-a 

stabilit foarte clar cum se vor da aceste sprijine, cine se ocupă şi cine va cere ulterior 

justificarea pentru fiecare. Noi am vrut să le cerem înainte lista persoanelor la care se duc, 

numai că cei de la Asociaţia „Licurici” ne-au spus foarte clar că aceste date au caracter 

confidenţial şi nu ne pot oferi lista pentru că sunt persoane posesoare a virusului HIV.  

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu, nu, la pensionari. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La pensionari, ei ne-au cerut 12 mii de lei, noi le-

am dat 6 mii. Ei vor aduce o justificare cu ce s-a cumpărat din aceşti bani. Ei spun în 

cerere dacă observaţi, şi în cererea dumnealor şi în raportul de specialitate, dar şi în 

informarea care a fost: solicită un sprijin pentru alimente cu ocazia sărbărilor de Paşti 

pentru pensionari. Deci, alimente. Nu am putut să fim aşa de darnici ca şi Consiliul 

Judeţean, suntem mai micuţi noi. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

MUNICIPIUL GIURGIU şi S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

Giurgiu reprezentând plata utilităţilor pentru lunile ianuarie şi februarie din 

anul 2015, la bazele sportive complexul Marin Anastasovici, Stadion Dunărea şi 

sala de sport Chauncey Hardy 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

MUNICIPIUL GIURGIU şi S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

Giurgiu reprezentând plata utilităţilor la bazele sportive, complexul Marin 

Anastasovici, Stadion Dunărea şi sala de sport Chauncey Hardy 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Înainte de discuţii, aş vrea ca I.P.S.V. să facă o 

informare despre acest proiect de hotărâre. 

Domnul Chivu Dragoş: Este vorba de utilităţile aferente anului 2014. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Nu, întrebarea ar fi: dacă noi avem un 

contract de asociere cu Clubul Astra şi ca asociat prim avem în anexă o anumită sumă 

anuală pe care o putem cheltui pe utilităţi. Asta şi cu ce am mai aprobat pentru 2014 se 

ajunge sau este sub? 

Domnul Chivu Dragoş: Este sub. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Ce înseamnă sub? Aveţi o cifră? 

Domnul Chivu Dragoş: Era undeva la 800 de mii pe an şi acum este vorba de 584 

de mii pentru anul 2014. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Tot anul 2014? 

Domnul Chivu Dragoş: Tot anul 2014 care a fost în două tranşe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

MUNICIPIUL GIURGIU şi S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 

Giurgiu reprezentând plata serviciilor prestate în perioada  2012-2013, pentru 

administrare a spaţiilor verzi (întreţinere zone verzi, decorare parcuri şi zone 

verzi, administrare cimitire, întreţinerea bazelor şi parcurilor sportive)  
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La fel, vreau o informare de la I.P.S.V. pe 

această temă pentru că… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Daţi-mi voie să vă spun. I.P.S.V. înfiinţată în 2012, 

în 2013-2014 au tot făcut diverse servicii către municipalitate. Au făcut comandă, li s-a 

aprobat comanda. Numai că din, nu o să intru în toate amănuntele, nu şi-au făcut hârtiile 

şi au trecut de la un an la an. Ei nu au realizat că dacă s-a încheiat anul bugetar Primăria 

nu mai poate să-i deconteze ce a fost în anul precedent şi au rămas cu nişte sume de bani 

neachitate, neîncasate de la Primărie. Au avut control al Curţii de Conturi. Curtea de 

Conturi, pentru că pe bună dreptate nimeni din Primărie datorită, eu ştiu, nefuncţionării în 

cadrul societăţii, nimeni din Primărie nu şi-a luat răspunderea să le facă o decontare chiar 

dacă erau justificate, aferente unui an precedent. Şi am mers cu aceste sume neîncasate  

de dumnealor, neplătite de noi şi care au grevat activitatea societăţii doi ani şi jumătate. 

 La sfârşitul anului 2014 dumnealor au fost supuşi unui control al Curţii de Conturi. 

Curtea de Conturi a stabilit că aceste sume de bani şi suma efectivă care trebuie facturată 

Primăriei şi care trebuie decontată de Primărie ca obligativitate, în baza acestui raport al 

Curţii de Conturi s-au făcut documentele de către serviciile de specialitate din cadrul 

Primăriei, s-au verificat documentele existente la vremea respectivă: oportunitatea, 



 7 

necesitatea, legalitatea acestor prestări de servicii care au fost făcute către Primărie. Mă 

refer, sunt în anexă toate, dezinsecţia la vremea respectivă, amenajarea parcurilor, tot ce 

au avut cheltuieli şi care, Curtea de Conturi le-a stabilit că intră ca obligativitate de a fi 

decontate de către Primărie.  

Drept urmare, acestea nu pot fi plătite în acest moment ca şi lucrări decât printr-o 

convenţie de plată şi am înaintat Consiliului această convenţie de plată în sumă de 900 şi 

ceva de mii. Au buget pentru ea, au tot ce le trebuie, ceea ce nu putem spune la G.S.L.. La 

G.S.L. e o problemă. Au terminat raportul Curţii de Conturi. Eu vreau să văd şi să vi-l 

pun la dispoziţie, pentru că la G.S.L. au făcut aceste lucrări pentru municipalitate, noi le 

ştim, dar nu şi-au făcut hârtiile măcar la nivel de comandă, ca să le-o avizăm atunci. 

Domne, am avizat la momentul oportunităţii, am avizat comanda, că nu i-a facturat, că nu 

s-a făcut, aveam comanda. Aici suntem încurcaţi! Şi o să vedem ce-o să fie la G.S.L.. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Dar raportul ni l-aţi prezentat data trecută. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vi l-am dat în formă schematizată, dar nu o să 

vedeţi, raportul e atât. O să vi-l aduc să-l studiaţi pe fiecare în parte pentru că ei ne-au dat 

decât infromarea premergătoare. Urmează toate datele, noi să-l contestăm, e o întreagă…. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Alte discuţii? 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Eu vroiam să întreb ceva: dacă totuşi aceşti 

bani, e vorba de 9 miliarde de lei vechi s-ar fi dat la timp, ar fi ajuns I.P.S.V.-ul în situaţia 

creată care a fost necesară să facem o joncţiune între cele două societăţi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu. Noi n-am făcut joncţiunea pe criteriul 

financiar, financiar ca şi exerciţiu financiar al lor, ca şi rentabilitate. I.P.S.V.-ul şi-a 

refăcut toate actele între timp, chiar pot să spun că I.P.S.V.-ul a mers foarte bine. Noi am 

gândit care din cele două societăţi au mai multe servicii delegate şi mai importante. 

I.P.S.V.-ul nu avea decât serviciul privind spaţiile verzi. G.S.L.-ul avea servicii publice: 

iluminat, domeniul public, băncuţe, câinii, autorizate şi era greu după ce s-au autorizat să-

i închid şi să mut servicii autorizate cu greu, să le mut la o societate şi nu rezolvam nimic. 

Această uniune a lor, nu uniune prin contopire, ci trecerea unor servicii către altă 

societate s-a făcut pentru rentabilizarea cheltuielilor generale şi cheltuielilor comune ale 

societăţilor, nu cheltuielilor directe cu forţa de muncă. Aveam directori şi acolo şi acolo, 

director adjunct, director economic ingineri, şi, şi, şi A.G.A. şi toate. Ori, pe acest 

considerent le-am unit. 

Acum, prin aceste plăţi, pe bază de convenţii I.P.S.V.-ul va ajunge curat şi va fi o 

societate la dispoziţia Primăriei care va intra în conservare. Vedem ce se va întâmpla în 

viitor. Deci, nu se va închide sau nu se va, eu ştiu, urmând să muncim destul de mult  pe 

G.S.L. acum. Să-l aducem pe linia de plutire, să vedem unde s-a greşit, să vedem de ce s-

a greşit, să vedem care sunt posibilităţile de a contracara acele greşeli la vremea 

respectivă ca şi G.S.L.-ul să ajungă pe linia de plutire. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Totuşi, era un caracter aşa de urgent, am 

primit-o pe tabletă cu câteva minute înainte să înceapă şedinţa. 

Domnul primar Barbu Nicolae: I.P.S.V.-ul. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Ultimul punct la care suntem. 

Domnul primar Barbu Nicolae: 8? 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Nu, 7. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Închideţi tableta şi deschideţi-o. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: A apărut şi 8 între timp.  

Domnul primar Barbu Nicolae: 7 era important pentru că, de ce era important 7 cu 

toate cheltuielie? Dumnealor trebuie să-şi închidă bilanţ, trebuie să-şi închidă toate 

operaţiunile. Acestea sunt deja, e o adresă şi o hotărâre a Curţii de Conturi din luna 

decembrie. Caracterul urgent şi cu tot ceea ce înseamnă în momentul acesta, reprezintă 

cheltuielile pe care trebuie să le facem, că între ele mai sunt şi cheltuieli cu tot ce 

înseamnă utilităţi şi tot ce mai înseamnă către toate astea. Dumnealor trebuiau să-şi facă 

de la ordinară lucrul acesta, de la ordinara de luna trecută, dar trebuie să-şi închidă bilanţ, 

balanţă, ca să închidem odată societatea, s-o închidem, să nu mai avem activitate pe 

această societate şi să finalizăm întreaga problemă a lor. 

Ele toate au caracter de urgenţă pentru că oricare din societăţile care dumnealor nu 

şi-au plătit, poate să-i introducă şi să-i bage în faliment oricând. Acestea sunt plăţi pe care 

dumnealor trebuie să le facă aferente lui 2012, 2013, 2014. Au tot acceptat acei creditori 

ai dumnealor să plătească. Chiar pot să spun că e un creditor care deja a făcut demersurile 

de blocare conturi, de acţionare executor judecătoresc, le-au trimis somaţii că dacă plătesc 

acum nu le mai ia cheltuiala de executare că sunt la faza în care discută cu executorul 

dacă să vină sau nu. Deci, au toate un caracter, sunt totuşi cheltuieli neplătite de trei ani 

de zile. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: În primul rând noi nu am văzut raportul 

Curţii de Conturi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: O să vi-l dau, o să vi-l pun la dispoziţie. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Dacă-l vedem după ce votăm cred că nu 

mai are rost. Am o întrebare: acolo scrie cheltuieli pentru baze sportive. Ce anume baze 

sportive, altele decât aprobăm noi pentru Marin Anastasocivi şi altele.  

Domnul Chivu Dragoş: În Giurgiu sunt  trei baze sportive care au fost în 

administrarea I.P.S.V.: sala de sport Chauncey Hardy, stadionul Dunărea şi stadionul 

Marin Anastasovici. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: În anul 2012, 2013 şi 2014 nu aţi avut 

control de la Curtea de Conturi? 

Domnul Chivu Dragoş: Control de la Curtea de Conturi a fost doar în 2014, în luna 

septembrie-octombrie. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: În septembrie 2014, şi a controlat ce an? 

Domnul Chivu Dragoş: Exact din septembrie. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Din septembrie şi până acum, ce aţi 

făcut? 

Domnul Chivu Dragoş: Am aceste documente. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Suntem în aprilie acum, jumătate de an. 

Domnul Chivu Dragoş:  I.P.S.V.-ul v-a înaintat aceste documente chiar la începutul 

anului 2015. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Eu am înţeles că aţi înaintat toate 

documentele pentru întocmirea unor convenţii de plată şi în anii 2012 şi în 2013, nu? 

Domnul Chivu Dragoş: În perioada respectivă, între Serviciul Monitorizare şi 

I.P.S.V. nu a existat o colaborare corespunzătoare la acea dată. I.P.S.V.-ul nu avea în 
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organigramă cu aparat de specialitate. Era doar domnul director şi doi şefi de serviciu 

care li s-a zis că nu au întrunit nu ştiu ce condiţii, nu au vrut să deconteze la perioada 

respectivă. După care s-a contatat că aceste servicii au fost efectuate şi trebuie.... 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Când încheiaţi bilanţul pentru 2014? 

Domnul Chivu Dragoş: În aprilie. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Când trebuie să deconteze? 

Domnul Chivu Dragoş: În  mai. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Deci, mai e timp. Domnule primar, am eu 

rugămintea dacă puteţi s-o amânaţi pentru şedinţa ordinară sau poate facem o altă 

extraordinară, să ne putem edifica şi noi, că nu e totuşi aşa simplu.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Bun. Vreau să-mi spuneţi până la urmă care sunt 

problemele, pentru că ele se referă la, dacă trebuie mai rămânem un pic şi vă aduc 

raportul Curţii de Conturi cu această obligativitate. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: De ce nu putem să facem la sfârşitul 

săptămânii încă o şedinţă? Eu unul sunt dispus şi sper că şi colegii mei. 

Domnul consilier Popazu Liviu: Nu votaţi. Nu trebuie să votăm în unanimitate. Aţi 

propus amânarea, să vedem dacă e de acord cu amânarea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci nu se referă la, eu citesc argumentele de 

oportunitate din hotărâre. Nu sunt, nu reprezintă baze sportive, reprezintă exact 

cheltuielile care au fost. Vreu de la economic, vreau raportul lor, al Curţii de Conturi de 

la I.P.S.V. cu obligativitatea facturării. Se referă la dezinsecţiile aeriene şi terestre, 

decorare parcuri pentru sărbători de iarnă, plantat flori în diverse locaţii, arbori, cosire 

vegetală şi tundere garduri vii, amplasamente panoruri. Deci, sunt toate cheltuielile, ele 

sunt în grupele mari de cheltuieli, dar toate la rândul lor, au doi-trei ani de activitate pe 

domeniul acesta.  

A fost o discuţie, până aduce raportul Curţii de Conturi în care stabileşte clar 

obligativitatea, a fost o discuţie la vremea respectivă şi cu directorul de la Direcţia de 

Servicii Publice al Primăriei, în care dumnealui avea un stil anume de a nu semna, de a 

nu-şi asuma răspunderea şi transmitea mai departe către ceilalţi. Unde considera că nu 

este, le spunea: nu îmi trebuie asta, nu aveţi asta şi le întorcea înapoi. Nici ei nu au fost 

fermi la vremea respectivă, că lucrurile s-au mai rezolvat la sfârşitul lui 2013, 2014, nu au 

mai fost probleme de genul acesta. Dar a fost o perioadă în care nu a existat o colaborare 

între Direcţia din cadrul Primăriei, de conlucrare sau eu ştiu, lucru în comun, a societăţii 

şi a Direcţiei din Primărie, de a verifica, să vedem ce nu e oportun, ce nu e necesar, avem 

comandă. Dumnealor au avut comenzi, drept urmare şi Curtea de Conturi a stabilit clar 

obligativitatea. Dacă noi am trimis comandă şi i-am spus să facă lucrul acela, că nu am 

decontat, că dumnealor nu au adus hârtiile în regulă, că nu s-au făcut sau că eu ştiu, 

Direcţia de cadrul Primăriei a considerat că nu sunt documentele de ajuns, care le-au adus 

dumnealor şi justificările, asta nu atrage după sine neplata acelui serviciu care s-a făcut de 

către o societate a Primăriei pentru Primărie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici se pune o singură 

întrebare: au fost emise facturi pe perioadele precedente pentru sumele în discuţie? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, la vremea respectivă au fost emise facturi cu 

documente către Primărie şi li s-au întors înapoi. Adică cei de la Direcţia de Servicii 
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Publice li s-a spuns: nu domne, nu vă primim factura, că nu ştiu ce nu mi-aţi adus sau nu 

ştiu ce. Greşeala celor de la I.P.S.V. la vremea respectivă că nu au insistat cu hârtiile, 

adică să vină să aducă ce au mai cerut, să vină să discute să vedem ce trebuie. Au fost 

două puncte de vedere diferite şi s-a încheiat. Ulterior, în baza raportului Curţii de 

Conturi şi a controlului Curţii de Conturi, s-a stabilit că acele cheltuieli erau comandate 

de Primărie, făcute pentru Primărie, dar nedecontate de Primărie. Deci nu s-a venit cu alte 

sume faţă de ce au fost devizele de la vremea respectivă, rapoartele de activitate care au 

fost la vremea respectivă şi suma care astăzi o aprobăm, este exact suma... Normal ea 

trebuia să intre în ordinara trecută, numai că eu nu am fost, s-a tot lungit, s-a lăsat şi asta 

este. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, noi asistăm practic la 

faza de a se repune nişte facturi vechi în anul 2015. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nişte lucrări vechi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, facturile care au fost emise, 

refuzate, care n-au fost emise, trebuie făcute şi repuse în anul 2015 ca cheltuială concretă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce s-a întâmplat la I.P.S.V.? Cine e din Consiliu, 

din A.G.A. la I.P.S.V.? Nu e nimeni de aici? 

Domnul Dumitru Eugen: Doamna Truică este. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna Truică este dintre cei prezenţi. La vremea 

respectivă dumnealor şi-au plătit o parte din aceste cheltuieli din alte venituri şi au tot 

mers aşa, au tot mers aşa. Deci, ei şi-au plătit către o parte din furnizorii lor pentru că cei 

de acolo au stat aşa, le-a mai dat ceva, au mai plătit, dar au rămas cu alte şi alte facturi în 

continuare. 

A venit şi domnul consilier Dinu Ionel – ora 10
39

. 

E ca la o societate comercială, iei din alte venituri îţi mai plăteşti salariile, îţi mai 

plăteşti ceva şi .... 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, practic ei o să emită facturi pentru 

lucrările care au fost executate. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mai sunt şi alte întrebări până vine cu 

raportul ? Trecem la punctul nr.8 până se aduce raportul. 

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării gestiunii prin 

atribuire directă a Serviciului public de deratizare, dezinsecţie şi dezinfecţie în 

Municipiul Giurgiu către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. având 

ca acţionar majoritar Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: informare privind prelungirea contractului de mandat la S.C. 

Administraţia Zonei Libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveţi materialul în faţă. Zona Liberă ne 

informează că numirea directorilor din cadrul societăţii din subordinea Primăriei este de 

competenţa Consiliului de Administraţie al Zonei Libere. Dar pentru faptul că au această 
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obligativitate de a informa pentru orice decizie majoră, dumnealor ne informează că la 

data de 31.03.2015, expiră contractul de mandat al doamnei Dobre Aurelia în funcţia de 

director comercial şi ne cere un mandat ca să comunicăm Consiliului de Administraţie să 

aprobe prelungirea acestui contract de mandat pentru doamna Dobre Aurelia în funcţia de 

director comercial. Aceasta este informarea. Deci, este de competenţa dumnealor, dar este 

adus la cunoştinţă şi este bine să vă spuneţi punctul de vedere şi să votăm ca şi, fără să fie 

dată hotărâre de Consiliu. Luaţi act de acest lucru. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, eu o cunosc pe 

doamna Dobre Aurelia. Ea lucrează mai de multă vreme la Zona Liberă şi prin serviciile 

pe care le-a prestat, eu zic că şi-a realizat tot ce a avut pe funcţie. Eu consider că e corect 

şi e normal ca să i se prelungească mandatul. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Dacă ne cer nouă mandatul, înseamnă că nu au 

autoritate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Au autoritate, domnule Dinu. Conform 

statutului au, numai că am luat o hotărâre în urmă cu două luni în care am spus că orice 

societate în care municipalitatea prin Consiliul Local are acţionariatul majoritar, este bine 

ca la orice decizie pe care o au, majoră, să informeze Consiliul Local. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Faptul că domnul consilier a lipsit nu a 

…. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu sunt de acord, mai ales că şi eu sunt de acord cu 

domnul Spoială. O cunosc foarte bine pe doamna Dobre şi a adus profit substanţial Zonei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da, da, sigur. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Am convingerea că o vor face şi în continuare. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mulţumim! Trecem şi peste această informare. 

Am rămas totuşi la punctul nr.7 de pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aţi zis că o supuneţi la vot. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, aşteptam să aducă raportul Curţii de Conturi. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Asta a fost o informare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: O luare la cunoştinţă. Se poate întâmpla ca uneori 

Consiliul să fie în totalitate împotrivă şi atunci urmează să stabilim o hotărâre de 

Consiliu. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Consiliul, după părerea mea e că e de 

acord. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunteţi din generaţia veche. Aţi lucrat împreună? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu! Nu am avut-o angajată când am fost 

director în Zona Liberă. Domnule primar, în legătură cu punctul 7, s-a propus amânarea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mai aşteptăm un pic, dacă aduce raportul. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Supuneţi la vot amânarea şi cu asta 

basta. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înţeleg amânarea dintr-un punct. Este o şedinţă de 

îndată pentru că dumnealor trebuie să-şi plătească aceste lucrări. Este, noi vom avea 

şedinţa până în asta, mai sunt trei săptămâni. Până aprobăm, că vom avea în jur de 21-22 

aprilie şedinţa ordinară, până vom aproba, dumnealor trebuie să-şi închidă bilanţul. Că îl 

depun în mai, că nu-l depun, nu aş prea să mai stea I.P.S.V.-ul în structura aceasta cu 
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directori. Că dânşii mai sunt doar director şi şef contabil acolo, atât. În afară de 

dumnealor, nu mai există nimeni. Ori îi ţinem doar ca să facem plăţile şi să încheiem 

situaţia financiară a societăţii, atât. După aceea dânşii vor fi transferaţi la fel, către G.S.L.. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Aşa procedăm cu toate societăţile comerciale, 

domnule primar. Dacă cineva de aici s-a opus ca acest propiect să nu fie adoptat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu. Au avut un punct de vedere. Aş vrea s-o luaţi 

ca un punct. Voi aduce, chiar dacă nu-l avem în momentul acesta, zic că vine. Eu vă pun 

la dispoziţie raportul. Vă rog să luaţi ca şi cuvânt de încredere că există acest raport al 

Curţii de Conturi care ne obligă. Credeţi-mă că nimeni din executivul Primăriei, dacă nu 

exista raportul Curţii de Conturi cu obligativitatea de a factura şi de a plăti această sumă, 

nu-şi lua angajamentul să plătească nişte date. Vă daţi seama că nu se semnează în ziua 

de astăzi lucruri mai simple, dar lucruri de genul acesta. Deci există, s-a făcut în baza 

raportului Curţii de Conturi, s-a reevaluat şi a durat vreo lună şi ceva de când tot se 

reevaluează toate documentele, tot ce reprezintă plăţile pentru această sumă. Reprezintă 

suma din raportul Curţii de Conturi, deci nu există ceva făcut pe lângă lege pentru că 

până la urmă răspunderea este a celui care a elaborat materialul. Nu o să vină nimeni la 

dvs. să vă spună: domne de ce aţi votat? Domne, asta ne-a pus la dispoziţie şi aşa ne-a 

spus că există lucrul acesta. Deci, răspunderea este a personalului din cadrul Primăriei 

luând de jos în sus sau de jos în sus, cum o luaţi, dacă se face vreo plată nelegală vis-a-vis 

de acest lucru. Deci, eu zic domnule preşedinte, îmi asum răspunderea eu, să vă pun la 

dispoziţie tuturor consilierilor raportul Curţii de Conturi. Fiecare votează cum consideră.  

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Doar o singură precizare mai am. Aş dori 

dacă se poate ca la art.1. la hotărâre, după ce e scris conform anexei 1 şi 2 care fac parte 

integrantă din prezenta hotărâre, să scrie undeva şi „conform raportului Curţii de 

Conturi”. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Păi stai puţin! Cum „conform raportului Curţii de 

Conturi”? Că nu e legal ceea ce ceri tu acolo! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi l-am făcut în baza la două lucruri. 

Domnul consilier Dinu Ionel: E altceva. Cum să vii cu un document încheiat de o 

altă instituţie, să-l introduci în documentul nostru. El dă legalitatea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! O secundă, să nu ne înfierbântăm! La 

punctul 7 va fi trecut în preambul: având în vedere expunerea de motive, raportul, adresa, 

adresa Curţii de Conturi. În preambul, pentru că nu putem să trecem ca un document al 

unui organ de control ca şi ceva. În preambul. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Corect! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Avem o modificare, domnule Ghincea. Da? 

Avem o completare în preambul, având în vedere şi „raportul Curţii de Conturi”. Este în 

ordine, da? 

Putem să trecem la vot. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Două secunde! Haideţi să scoatem şi 

întreţinerea bazelor sportive. Nu ar fi normal să scoatem cuvântul „baze”? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ei au tot serviciul. Acolo reprezintă tot serviciul. 

Dacă observaţi: reprezentând servicii prestate în perioada pentru administrarea spaţiilor 

verzi. 
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Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Corect! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi după aia în paranteză pune ce reprezintă spaţii 

verzi. Dacă observaţi mai jos şi în raportul de specialitate, în argumentele de oportunitate 

spune clar: „valoarea necesară pentru decontarea serviciilor prestate este de 934, după 

cum urmează: dezinsecţie, decorare, plante”. Deci aici se trec toate. Dacă observaţi şi în 

anexa 2 spune pentru ce se foloseşte. Spune exact. 

Domnul consilier Cartojan Dan Liviu: Am văzut. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În anexa la hotărâre spune clar pentru ce. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Avem totuşi şi trebuie să facem un apel, pentru 

că au apărut acele discuţii prin faptul că nu au apărut materialele pe tabletă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta ţine de administraţie şi lăsaţi-mi voie să…. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Este în mod normal ca să apară aceste discuţii 

pentru că, consilierii nu au ştiut despre ce trebuie să voteze. Nu au studiat.  

Să trecem la vot. Cine este pentru? 13 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

A fost ultimul punct de pe ordinea de zi. Vă mulţumim şi vă dorim o zi plăcută! 
 

 

Şedinţa se încheie la ora 10
50

. 
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